
Referat fra FAU-møte 
 
Tid: onsdag 9. november 2022 klokken 18:00 
Sted: Lærerværelset, Brattholmen skule 
 
Innkalt: Alle FAU representanter 2022/23 
 
Tilstede: rektor Ingvill Blom, Anne Mette Lone, Christine Bildøy Asheim, June Dåvøy, 
Hilde Søviknes, Magne Bringedal, Rolf Martin Indrebø, Kristine Melsbø 
 
Referent: Kristine Melsbø 
 
 

Navn Klasse Verv 
Sturle Halleraker 
 

1b Kasserer 

June Dåvøy 1a Trivselsansvarlig, fotografansvarlig 
Klassekontaktansvarlig (Tema-og 
klassekontaktansvalig) 
Skolebuss, Juleavslutningskomite 

Lillian Paulsen Sørebø 2a Brattisdiscoansvalig 
Kristine Melsbø 2b 17maikomiteansvarlig 

Christine Bildøy Asheim 3a 17maikomiteansvarlig  
Nestleder FAU, SMU, SU, KFU 

Magne Bringedal 3b Brattisdiscoansvalig, Juleavslutningskomite 

Anne Mette Lone 
 

4a Trafikkgruppen, Juleavslutningskomite 
(Leder FAU, SMU, SU, KFU?) 
 

Rolf Martin Indrebø 
 
 

4b 
Brattisdiscoansvalig  

 5a  

Cecilie Bernestangen 5b Trivselsansvarlig, fotografansvarlig 
Klassekontaktansvarlig (Tema-og 
klassekontaktansvalig) 
Skolebuss 
 

Toril Algrøy 
 

6a Kasserer 

Tonje Nilsen 
  
 

6b Sekretær 

Hilde Søviknes 7a Trafikkgruppen 



Torbjørn Marøy 7b  
 
 
 
 
 

1. Rektors kvarter  
SU – Samarbeidsutvalg består av følgende representanter; 

• Rektor 
• FAU leder 
• FAU nestleder 
• To representanter fra skolen 
• Kommunal representant / politiker 
• Elevrådsleder 
• Elevråd nestleder 

SU er et formelt organ som skal være med å gjøre vedtak i forhold til endringer i drift, 
skolerute og har rett til å uttale seg i alle saker som gjelder skolen. SU møtes to ganger per 
år, og første møte dette skoleåret blir i løpet av november. Rektor sender innkalling.  
 
Skole og FAU foreslår felles juleavslutning for alle klasser torsdag 1. desember fra kl. 17:30 – 
19:00. Det vil bli et ute-arrangement, fakkeltog, tenning av lys på juletre, julesang fra rektors 
skolekor, salg av kaffe/gløgg/saft og boller/pepperkaker eller liknede. Utdeling av glowsticks 
til alle elever.  
Komite for juleavslutning fra FAU; Anne Mette, June og Magne, sammen med representanter 
fra klassene. 
Anne Mette har vært i kontakt med grunneier i nærheten av skolen vedr. juletre. Hun vil 
kontakte SartorDrange maskin for forespørsel om å frakte/plassere juletreet på skoleplassen. 
 
Komite for uteområdet, som blant annet består av rektor og FAU leder skal ha møte med 
arkitekten fredag 11. november. Kommunen har bevilget penger til prosjektet, der det er 
budsjettert med ulike beløp til de ulike tiltakene som skal utføres, som for eksempel vei opp 
mot Nygårdshøgda, graving skoleplass/nedlegging av rør/ledninger, utforming av nytt 
uteområdet på skolen. Nytt overbygget sykkelskur er inklusiv i planene for skolens nye 
uteområde.  
 
Adventsgudstjeneste i Foldnes kyrkje onsdag 14. desember for Brattholmen skule. 
 
Ny rammeplan for SFO. Folkehelse og livsmestring er en del av rammeplanen. Forslag fra 
rektor om matpenger på SFO, slik at SFO kan tilby elevene «smøre-lunsj» eller et varmt 
måltid en til to ganger per uke. Elevene skal delta i matlagingen.  
De frammøtte på dagens møte stemte enstemmig for dette forslaget. Rektor tar dette videre 
på SU-møte nå i november. 
 
Ledig stilling som miljørettleder. Det er kommet 40 søkere til stillingen. Rektor/ansettelses-
gruppen evaluerer fire av søkerne som aktuelle kandidater, og jobber mot å gi tilbud til en av 
disse. 
 
Skolevegring – kommunen og skolen har fokus på barn og unge med skolevegring. 
Kommunen skal jobbe med forebyggende tiltak, for å forhindre at elever skal ha høyt fravær. 
Personen som ansettes i stillingen som miljørettleder vil bli sentral i dette arbeidet på skolen. 
Det er i dag ca. 100 elever i ungdomsskolen i Øygarden kommune som ikke er på skolen. 



 
2. Chromebook - Videre arbeid med sikkerhet rundt Chromebook. Cecilie og Trine har tidligere 

hatt ansvar for dette. Anne Mette tar kontakt med Cecilie for videre arbeid/oppfølging av 
dette arbeidet. 
 

3. Reflekskampanjen er i gang. Reflekser leveres fortløpende til skolen for utdeling til elevene. 
Pepperkaker er levert, og det vurderes alternativ for de som ikke kan spise pepperkaker. 

 
4. Foredrag – FAU foreslår to foredrag i året, for eksempel et på høst og et på vinter/vår. 

Barnevakten inviteres til å holde foredrag til våren om nettvett/sosiale 
medier/spill/aldersgrense. Forslag om å invitere kommunepsykologene i kommunen til å 
holde foredrag på høsten. Alternative temaer kan være sinnemestring, skolevegring. FAU 
sjekker hvilke foredrag kommunepsykologene kan holde. 
 

5. Økonomi – Kurt og Toril jobber med å få gitt Toril tilgang til FAU sin konto. Kontoen står 
fremdeles i navnet på person som var medlem i FAU for noen år siden. Dette må ordnes 
formelt. 
 

6. Klassekassene – klassene kan søke om midler fra FAU, 150 kroner per elev.  Klassekontakt 
søker til FAU med informasjon om antall elever og konto som pengene skal overføres til.  
Gave til lærerne; det skal benyttes max 300 kroner per år til dette fra klassekassen. Ønskes 
det å gi gave både til jul og sommer, må 300 kroner fordeles. FAU foreslår kun gave til 
sommer. Klassene skal ikke ha egne innsamlinger for gave til lærere. 
 

7. Trafikkgruppen – FAU må ha høyt fokus på trygg skolevei. Forslag om å jobbe for trafikksikker 
vei fra skolen mot Ebbesvik, der det er smal vei uten fortau og veldig mange som kjører med 
høy hastighet. Ønske om fartshumper/fartsputer i dette området. Andre områder med fokus 
på trygg skolevei er Arefjord/Svingen. Disse veien er fylkesveier, rette organ er Statens 
vegvesen. FAU/trafikkgruppen må jobbe videre med dette. Involvere politikere/Vest Nytt? 
  

8. Kommuneplaner på høring – Øygarden kommune inviterer til digitalt informasjons- og 
innspills møte om kultur, idrett og frivillighet og plan for boligutvikling torsdag 17. november. 
Anne Mette sender informasjon på e-post. Påmelding innen 16. november. 

 
9. Årshjul – forslag om at FAU lager årshjul 

 
10. Lage felles regler for BrattisDisco og andre arrangement som klassene arrangerer. 

 
11. Lage en oversikt over klassekontakter for inneværende skoleår. Denne kan deles med 

administrasjonen, slik at hjemmesiden til skolen også kan oppdateres.  
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